
Gemeente DordrechtGemeente Dordrecht
Aangemaakt op:

19-03-2024 12:0219-03-2024 12:02

Agendacommissie DordrechtAgendacommissie Dordrecht

Aanvang:Aanvang:  19 maart 2024, 17:30 Locatie:Locatie:  Vergaderzaal 3 Hugo Muys van Holy

De VOORZITTER roept hierbij de leden van de AGENDACOMMISSIE op tot het bijwonen van de

openbare vergadering die DINSDAG 19 maart 2024 zal plaatsvinden in Vergaderzaal 3 - Hugo Muys

van Holy van het Stadskantoor, Spuiboulevard 300, aanvang 17.30 uur.

De Voorzitter,

D.F.M. Schalken-den Hartog

AgendaAgenda

OpeningOpening

11 Opening, mededelingen en vaststellen agendaOpening, mededelingen en vaststellen agenda

22 Vaststellen Besluitenlijst Agendacommissie 5 maart 2024Vaststellen Besluitenlijst Agendacommissie 5 maart 2024

Nieuw ingekomen stukkenNieuw ingekomen stukken

Bouwend en Bereikbaar DordrechtBouwend en Bereikbaar Dordrecht

33 Beschikbaar stellen van een krediet voor de herinrichting Beschikbaar stellen van een krediet voor de herinrichting Hans PetriHans Petri

Kunstlandschap Kunstlandschap - Raadsvoorstel- Raadsvoorstel

2 alternatieve voorstellen

U wordt voorgesteld het raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de gemeenteraad 

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

P.J.L. (Pieter) Groenewege (Partij voor de Dieren)  16 mrt. 2024 09:54

Wij schrikken een beetje van de kosten. Daarom stellen wij voor om het voorstel aan te houden in

afwachting op beantwoording van de volgende technische vragen:

- Kunnen de totale geraamde kosten van € 1.190.000,- worden uiteengezet en onderbouwd?

- Wat bedragen de kosten van het nieuwe waterelement?

- Wat zijn de geschatte kosten voor het herstel van de fontein(en)? Kan de hoogte van deze kosten



nader worden onderbouwd/verklaard? Met welke maatregelen zouden deze kosten kunnen

worden verkleind?

- Kunnen de onderhoudskosten van € 10.000,-/jaar nader worden uiteengezet en onderbouwd?

6 voor6 voor

P.J.L. (Pieter) Groenewege (Partij voor

de Dieren)

A.A. (Richard) in 't Veld (VSP)

A. (Aydin) Gundogdu (Op Ons Eiland)

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

R. (Robin) Noldus (VVD)

Frans Bauke van der Meer (GroenLinks)

TegenTegen

Geen tegen

Frans Bauke van der Meer (GroenLinks)  18 mrt. 2024 21:53

Ik wil aan de vragen van de PvdD graag nog een vraag toevoegen, nl of de bomen in het kunstwerk

een wat grotere (beplante) boomspiegel zouden kunnen krijgen om een langere gezonde

levensduur mogelijk te maken.

1 voor1 voor

Frans Bauke van der Meer (GroenLinks)

TegenTegen

Geen tegen

44 Raadsinformatiebrief over Terugkoppeling vragen over de inrichting van commissiezalen,Raadsinformatiebrief over Terugkoppeling vragen over de inrichting van commissiezalen,

gesteld tijdens de raadscommissie Bouwend en bereikbaar Dordrecht, tijdens de consultatiegesteld tijdens de raadscommissie Bouwend en bereikbaar Dordrecht, tijdens de consultatie

van raadsleden als gebruikers van het Dordthuis - Raadsinformatiebriefvan raadsleden als gebruikers van het Dordthuis - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

55 Raadsinformatiebrief over Beantwoorden motie 231107/M4 WeesRaadsinformatiebrief over Beantwoorden motie 231107/M4 Wees

behulpzaam en ruimhartig voor de bewoners van de Weeskinderendijk -behulpzaam en ruimhartig voor de bewoners van de Weeskinderendijk -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. 

U zou deze raadsinformatiebrief kunnen zien als een tussenbericht. Het punt 'ruimhartige compensatie' komt op een

later moment nog terug als er rond de vaststelling van het bestemmingsplan besloten kan worden om over te gaan

op een actief aankoopproces. Volgens de raadsinformatiebrief zal de raad dan ook gevraagd worden krediet

beschikbaar te stellen. 

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

I. (Irene) Koene (Gewoon Dordt)  18 mrt. 2024 20:41

Graag openbaar als aanvulling aan laten geven door college wanneer de financiën gepubliceerd

worden, zodat 'ruimhartig' concreet gemaakt wordt. Nu door geheimhouding volledig onduidelijk.



1 voor1 voor

I. (Irene) Koene (Gewoon Dordt)

3 tegen3 tegen

P.J.L. (Pieter) Groenewege (Partij voor

de Dieren)

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

A.A. (Richard) in 't Veld (VSP)

66 Beantwoorden door het College van artikel 40-vragen RvO van de fracties FvW, VSP, SP, CDA,Beantwoorden door het College van artikel 40-vragen RvO van de fracties FvW, VSP, SP, CDA,

FvD, BvD en Op Ons Eiland inzake Wvg op de dijkwoningen Weeskinderendijk Oost -FvD, BvD en Op Ons Eiland inzake Wvg op de dijkwoningen Weeskinderendijk Oost -

Antwoordbrief artikel 40/41Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen. Zie ook de raadsinformatiebrief over

Beantwoorden motie 231107/M4 Wees behulpzaam en ruimhartig voor de bewoners van de Weeskinderendijk

(vorige agendapunt)

77 Beantwoorden door het College van Beantwoorden door het College van artikel 40-vervolgvragen RvO van de fractie VSP overartikel 40-vervolgvragen RvO van de fractie VSP over

Inrichting publieke ruimte in Oud Krispijn "Doortrekken Rembrandtlaan" - AntwoordbriefInrichting publieke ruimte in Oud Krispijn "Doortrekken Rembrandtlaan" - Antwoordbrief

artikel 40/41artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

88 Artikel 40-vragen RvO van de fracties VSP en BvD inzake Parkeerregulering Vogelbuurt-Artikel 40-vragen RvO van de fracties VSP en BvD inzake Parkeerregulering Vogelbuurt-

Indische BuurtIndische Buurt

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

99 Inwonersbrief over Verzoek goedkeuring onttrekking trottoir van de openbaarheidInwonersbrief over Verzoek goedkeuring onttrekking trottoir van de openbaarheid

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de brief en deze in handen te stellen van het college voor beantwoording.

Het afhandelen van het verzoek dat in de brief wordt gedaan betreft een bevoegdheid van het college en niet van de

raad.

Groen, Duurzaam en Ruimtelijk DordrechtGroen, Duurzaam en Ruimtelijk Dordrecht

1010 Vaststellen Derde wijziging Havenverordening Dordrecht - RaadsvoorstelVaststellen Derde wijziging Havenverordening Dordrecht - Raadsvoorstel

U wordt voorgesteld het raadsvoorstel als hamerstuk te agenderen voor de gemeenteraad, in het raadsvoorstel

wordt toegelicht dat het om technische wijzigingen gaat.



1111 Raadsinformatiebrief over Jaarprogramma 2024 Omgevingsdienst Zuid-Raadsinformatiebrief over Jaarprogramma 2024 Omgevingsdienst Zuid-

Holland Zuid - RaadsinformatiebriefHolland Zuid - Raadsinformatiebrief

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)  18 mrt. 2024 21:58

Wij willen graag een beeldvormende vergadering voorstellen om inzicht te krijgen in: 

- de aanwezigheid van voldoende capaciteit voor de beoordeling van bouwplannen waarbij de

voortgang van de bouwplannen van groot belang is; 

- Het onder de aandacht brengen van kansen voor toevoeging van kwaliteit in bouwteams;

1 voor1 voor

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)

TegenTegen

Geen tegen

1212 Raadsinformatiebrief over Bodemsaneringsprogramma 2024 - RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief over Bodemsaneringsprogramma 2024 - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

1313 Raadsinformatiebrief over Indexeren woningprijzen 2024 -Raadsinformatiebrief over Indexeren woningprijzen 2024 -

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

1 alternatief voorstel

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

NB. Het college van Dordrecht volgt de landelijke richtlijnen, ook wat betreft de bovengrens voor betaalbare

koopwoningen (390.000 euro in 2024). Het college van GS van Zuid-Holland heeft Provinciale Staten er recent over

geïnformeerd dat zij voor betaalbare koopwoningen niet de landelijke bovengrens van 390.000 euro, maar een

lagere grens van 355.000 euro hanteren. De minister van BZK is het daar niet mee eens en heeft hierover een brief

aan GS van Zuid-Holland gestuurd. Daarin kondigt hij ook aan dat hij dat de bovengrenzen landelijk uniform wil

maken en deze daarom gaat vastleggen in landelijke regelgeving. Dit moet dus nog plaatsvinden. De minister en de

provincie zijn ook nog met elkaar in gesprek.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)  18 mrt. 2024 22:04

Wij willen dit oordeelsvormend bespreken, omdat wij graag de lagere grens vast willen stellen voor

de prijs van betaalbare koopwoningen (355.000) in Dordrecht voor 2024.

1 voor1 voor

A.M. (Marije) Schnabel (PvdA)

TegenTegen

Geen tegen

https://pzh.notubiz.nl/document/13897054/1/Brief+MBZK+aan+GS+ZH+over+woningbouwafspraken+ZH


1414 Beantwoorden door het College van Beantwoorden door het College van artikel 40-vervolgvragen RvO van de fractie PvdD overartikel 40-vervolgvragen RvO van de fractie PvdD over

Swim to Fight Cancer in de PFAS? - Antwoordbrief artikel 40/41Swim to Fight Cancer in de PFAS? - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

1515 Beantwoorden door het college van artikel 40-vragen RvO van de fracties PvdD, BVD,Beantwoorden door het college van artikel 40-vragen RvO van de fracties PvdD, BVD,

GroenLinks over Emissieloze afvallogistiek binnenstad - Antwoordbrief artikel 40/41GroenLinks over Emissieloze afvallogistiek binnenstad - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

1616 Beantwoorden door het college van artikel 40-vragen RvO van de fractie Op Ons Eiland overBeantwoorden door het college van artikel 40-vragen RvO van de fractie Op Ons Eiland over

Zero Emissie Stadslogistiek binnenstad - Antwoordbrief artikel 40/41Zero Emissie Stadslogistiek binnenstad - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

1717 Beantwoorden door het college van artikel Beantwoorden door het college van artikel 40-vragen RvO van de fractie Op Ons Eiland over40-vragen RvO van de fractie Op Ons Eiland over

Erfpacht beëindiging Kil I en II - Antwoordbrief artikel 40/41Erfpacht beëindiging Kil I en II - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

1818 Artikel 40-vragen RvO van de fractie SP over Asbest in woningenArtikel 40-vragen RvO van de fractie SP over Asbest in woningen

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

1919 Artikel 40 vragen RvO van de fractie Forum voor Democratie over EnergietoeslagArtikel 40 vragen RvO van de fractie Forum voor Democratie over Energietoeslag

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

2020 Artikel 40 vragen RvO van mevr. Van Waardhuizen (fractie van Waardhuizen) overArtikel 40 vragen RvO van mevr. Van Waardhuizen (fractie van Waardhuizen) over

ZuileshoeveZuileshoeve

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

2121 Beantwoorden door het college van inwonersbrief over Verbod op historische bussen tijdensBeantwoorden door het college van inwonersbrief over Verbod op historische bussen tijdens

het evenement Dordt in Stoomhet evenement Dordt in Stoom

U wordt voorgesteld de antwoordbrief voor kennisgeving aan te nemen.



2222 Brief aan gemeenteraad van Stichting Bomenridders Dordrecht over Reactie op deBrief aan gemeenteraad van Stichting Bomenridders Dordrecht over Reactie op de

zienswijze 2.0 van Platform Wolwevershavenzienswijze 2.0 van Platform Wolwevershaven

U wordt voorgesteld deze brief toe te voegen aan de stukken voor het werkbezoek aan de Wolwevershaven

(vooralsnog gepland op 11 juni a.s.). De agendacommissie besloot op 5 maart tot dit werkbezoek n.a.v. de

zienswijze 2.0 van het Platform Wolwevershaven. Deze zienswijze wordt ook aan de stukken voor het werkbezoek

toegevoegd.

2323 Brief aan gemeenteraad van Bewonersgroep Stadwerven Groen over Adhesiebetuiging briefBrief aan gemeenteraad van Bewonersgroep Stadwerven Groen over Adhesiebetuiging brief

Stichting Het WantijStichting Het Wantij

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de brief en deze in handen te stellen van het college voor beantwoording.

De Agendacommissie verzoekt om een afschrift van het antwoord.

2424 Inwonersbrief over Verwaarlozing en vermindering van bomenInwonersbrief over Verwaarlozing en vermindering van bomen

Deze brief heeft betrekking op het Raadsvoorstel vaststellen en beschikbaar stellen van een krediet voor

Bomenprogramma dat 12-3-24 in de gemeenteraad is behandeld en is na ontvangst aan de vergaderset

toegevoegd. Wethouder Merx heeft er al op gereageerd en u op de hoogte gesteld van het antwoord (zie bijlage). U

wordt geadviseerd steller op de hoogte laten stellen - door de griffie - van de uitkomst van de raadsbehandeling. 

2525 Inwonersbrief over Ongenoegen op het bomenbeleidInwonersbrief over Ongenoegen op het bomenbeleid

Deze brief heeft betrekking op het Raadsvoorstel vaststellen en beschikbaar stellen van een krediet voor

Bomenprogramma dat 12-3-24 in de gemeenteraad is behandeld. U wordt geadviseerd kennis te nemen van de

brief en te betrekken op de vervolgbehandeling in de raad (per motie heeft u opgeroepen tot raadsvoorstellen over

bomenonderhoud bij de kadernotabehandeling). 

2626 Inwonersbrief over Voorstel vergroening en optimalisering gebruik RiedijkshavenInwonersbrief over Voorstel vergroening en optimalisering gebruik Riedijkshaven

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de brief en deze in handen te stellen van het college voor beantwoording.

De Agendacommissie verzoekt om een afschrift van het antwoord.

Gezond, Sociaal en Zorgzaam DordrechtGezond, Sociaal en Zorgzaam Dordrecht

https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad-Dordrecht-1/2024/12-maart/14:00/Vaststellen-en-beschikbaar-stellen-van-een-krediet-voor-Bomenprogramma-Raadsvoorstel
https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad-Dordrecht-1/2024/12-maart/14:00/Vaststellen-en-beschikbaar-stellen-van-een-krediet-voor-Bomenprogramma-Raadsvoorstel


2727 Uitbrengen Zienswijze Meerjarenbeleidsplan (MJP) 2024-2028 van de Dienst Gezondheid &Uitbrengen Zienswijze Meerjarenbeleidsplan (MJP) 2024-2028 van de Dienst Gezondheid &

Jeugd ZHZ Jeugd ZHZ - Raadsvoorstel- Raadsvoorstel

Raads- en commissieleden zijn door de Dienst Gezondheid & Jeugd uitgenodigd voor een informatiebijeenkomst op

20 maart a.s. over het Meerjarenbeleidsplan.

U wordt voorgesteld dit raadsvoorstel een week aan te houden, zodat aan de hand van de daar opgedane kennis

kan worden besloten over de wijze van behandeling.

Verder wordt opgemerkt dat het voorgesteld besluit ("een zienswijze uit te brengen") niet scherp genoeg is

geformuleerd. Door deze formulering blijft het in het midden welke zienswijze de raad uitbrengt. De volgende

technische wijziging kan dit repareren: "de bij dit besluit gevoegde zienswijze met onderwerp "Zienswijze op

meerjarenbeleidsplan 2024-2028" uit te brengen". Gezien de ondergeschiktheid van deze wijziging en de deadline

voor het indienen van de zienswijze, wordt u voorgesteld ten aanzien hiervan de wijzigingsprocedure toe te passen

zoals bedoeld in artikel 44, vijfde lid van het Reglement van orde.

2828 Raadsinformatiebrief over Tweede actualisatie bovenregionaal plan jeugdhulpplus Raadsinformatiebrief over Tweede actualisatie bovenregionaal plan jeugdhulpplus --

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen.

2929 Raadsinformatiebrief over Terugblik mantelzorgbeleid 2023 Raadsinformatiebrief over Terugblik mantelzorgbeleid 2023 --

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

3 alternatieve voorstellen

Bij de behandeling van de Visie sociaal domein 2030 heeft het college aangekondigd in Q2 2024 te komen met het

uitvoeringsprogramma 'Elkaar helpen', waarvan mantelzorg onderdeel uitmaakt,.

In de aanloop hiernaar toe, wordt u voorgesteld deze raadsinformatiebrief beeldvormend te bespreken in een

rondetafelgesprek over mantelzorgbeleid, waarbij gelegenheid is voor het stellen van verdiepende vragen en

waarbij kennis kan worden genomen van de ervaringen en inzichten van partijen die te maken hebben met

mantelzorg(problematiek). 

Voorgesteld wordt om voor het rondetafelgesprek de volgende partijen uit te nodigen: MEE Mantelzorg, Adviesraad

WMO, Ouderplatform ZHZ, Mantelzorgklankbordgroep, Zorgmies, Sociaal Wijkteam en Dordtse seniorenbond.

Eventuele suggesties voor andere partijen, kunt u aangegeven in de agenderingstool.

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog (Beter Voor Dordt)  18 mrt. 2024 21:01

Aanvulling

Helpende Handjes, Missie Dordt/Samen Dordt

1 voor1 voor

D.F.M. (David) Schalken - Den Hartog

(Beter Voor Dordt)

TegenTegen

Geen tegen

C.J. (Jan) van Dam Timmers (CDA)  18 mrt. 2024 21:58

Toevoegen: Vertegenwoordigers van bijvoorbeeld de verpleeghuizen en ook het transferbureau

van het ASZ ziekenhuis,

https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad-Dordrecht-1/2024/12-maart/14:00/Vaststellen-Visie-sociaal-domein-Dordrecht-2030-Raadsvoorstel


1 voor1 voor

C.J. (Jan) van Dam Timmers (CDA)

TegenTegen

Geen tegen

R.P. (Robert) de Heer (ChristenUnie/SGP)  19 mrt. 2024 08:06

Hulplijn Dordt

1 voor1 voor

R.P. (Robert) de Heer

(ChristenUnie/SGP)

TegenTegen

Geen tegen

3030 Beantwoorden door het college van artikel 40-vragen van de fracties CDA en CU/SGP overBeantwoorden door het college van artikel 40-vragen van de fracties CDA en CU/SGP over

Meer veldwerk in onze stad - Antwoordbrief artikel 40/41Meer veldwerk in onze stad - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

3131 Artikel 40-vragen van de fractie BvD over Drechthopper 'Komt het busje zo...?!'Artikel 40-vragen van de fractie BvD over Drechthopper 'Komt het busje zo...?!'

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

3232 Artikel 40-vragen RvO van de heer Portier (Fractie SP) over Situatie vrouwenopvangArtikel 40-vragen RvO van de heer Portier (Fractie SP) over Situatie vrouwenopvang

DordrechtDordrecht

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college.

3333 Brief aan gemeenteraad van van Stichting Vrouwenopvang Safegroup Dordrecht over DeBrief aan gemeenteraad van van Stichting Vrouwenopvang Safegroup Dordrecht over De

onveilige locatie van de vrouwenopvangonveilige locatie van de vrouwenopvang

U wordt voorgesteld de brief voor kennisgeving aan te nemen en in te stemmen met het verzoek om in te spreken

(staat al ingepland op Dordtse Dinsdag van 26 maart).

3434 Beantwoorden door het college van brief aan gemeenteraad over Beantwoorden door het college van brief aan gemeenteraad over Reactie op oproep totReactie op oproep tot

kritische blik op zorg- en leefomgevingsbeleidkritische blik op zorg- en leefomgevingsbeleid

U wordt voorgesteld de antwoordbrief voor kennisgeving aan te nemen.

Lerend en Ondernemend DordrechtLerend en Ondernemend Dordrecht



3535 Raadsinformatiebrief over Integraal Huisvestingsplan vo - vso Dordrecht 2024-2039 Raadsinformatiebrief over Integraal Huisvestingsplan vo - vso Dordrecht 2024-2039 --

RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld de raadsinformatiebrief te betrekken bij het het Agenderingsverzoek college Integraal

huisvestingsplan Voortgezet onderwijs en speciaal voortgezet onderwijs (werkbezoek op locatie Halmaheiraplein 5

(Insula College) d.d. 19 maart 2024; 16:00 uur). In dat agenderingsverzoek was deze raadsinformatiebrief reeds

aangekondigd.

3636 Beantwoorden door het College van artikel 40-vragen van de fracties Beantwoorden door het College van artikel 40-vragen van de fracties VVD en Gewoon DordtVVD en Gewoon Dordt

over Inhalen taalachterstand: goed voor de stad! - Antwoordbrief artikel 40/41over Inhalen taalachterstand: goed voor de stad! - Antwoordbrief artikel 40/41

U wordt voorgesteld de beantwoording voor kennisgeving aan te nemen.

3737 Brief aan gemeenteraad over De horecanotaBrief aan gemeenteraad over De horecanota

Deze brief is betrokken op de behandeling van het RV Horecanota bij de gemeenteraad van 12/3/24. U wordt

geadviseerd kennis te nemen van de brief en de griffie de uitkomst van de raadsbehandeling te laten communiceren

met briefschrijver.

Levendig, Leefbaar en Veilig DordrechtLevendig, Leefbaar en Veilig Dordrecht

3838 Beantwoorden door het college van brief aan gemeenteraad over Hulp bij alternatieveBeantwoorden door het college van brief aan gemeenteraad over Hulp bij alternatieve

huisvesting voor Stichting BuitenZinnighuisvesting voor Stichting BuitenZinnig

U wordt voorgesteld de antwoordbrief voor kennisgeving aan te nemen.

Over deze kwestie zijn door de heer Venderbos-Lambinon van de Partij voor de Dieren ook vragen gesteld tijdens

het vragenhalfuurtje op de Dordtse Dinsdag van 12 december 2023. 

3939 Artikel 40 vragen RvO van de fractie GroenLinks ten aanzien van de stand van zakenArtikel 40 vragen RvO van de fractie GroenLinks ten aanzien van de stand van zaken

cultuurbeleidcultuurbeleid

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de gestelde artikel 40-vragen in afwachting van beantwoording door het

college. 

Bestuurlijk en Ondersteunend DordrechtBestuurlijk en Ondersteunend Dordrecht

4040 Raadsinformatiebrief over Vertrek Derdelanders - RaadsinformatiebriefRaadsinformatiebrief over Vertrek Derdelanders - Raadsinformatiebrief

U wordt voorgesteld deze raadsinformatiebrief ter kennisname naar de gemeenteraad te sturen. De brief heeft een

ander uiterlijk omdat het een burgemeestersbrief voor de raad betreft. 

https://raad.dordrecht.nl/Vergaderingen/Dordtse-Dinsdag-Beeld-en-oordeelsvormende-commissies/2023/12-december/16:00/Vragenhalfuur


4141 Raadsinformatiebrief over Voortgang traject op de weg naarRaadsinformatiebrief over Voortgang traject op de weg naar

Perspectiefnota Perspectiefnota - Raadsinformatiebrief- Raadsinformatiebrief

1 alternatief voorstel

Op 19/12/23 heeft u ingestemd met het voorstel Doorlopen Route naar Kadernota 2025. Deze raadsinformatiebrief

krijgt u als onderdeel van Stap 3:

Stap 3: Beeldvormend en opiniërend in gesprek met gemeenteraad en stad

 Wij zullen in maart de resultaten van de stappen 1 en 2 langs de lijn van de huidige begrotingsprogramma's aanleveren.

Onderdeel hiervan kan zijn het beschrijven van scenario's om met potentieel grote opgaven als de onderhouds- en

vervangingsinvesteringen om te gaan. De gemeenteraad kan zich op basis hiervan uitspreken over de wenselijkheid van de

diverse maatregelen. Het voorstel van ons college is, dat dit ook het moment is waarop de stad mee kan praten over de te

nemen maatregelen.

 

Opgemerkt wordt dat aan u een raadsinformatiebrief en geen raadsvoorstel is aangeboden.

 

U wordt geadviseerd een beeldvormende commissievergadering in te plannen (2 uur, DD 26/3/2024) over:

- Presentatie van 5 minuten over de financiële informatie (omvang opgave, afwegingen, context, ook in relatie tot

het VNG-advies) en over het voorgestelde proces (hoe is de RIB tot stand gekomen, waarom is afgeweken van een

raadsvoorstel);

- Presentatie over bijlage 2, totaaloverzicht – toelichting en vragenmogelijkheid per programma door

programmadirecteuren en/of projectleider;

- Uw informatiebehoefte, te specificeren in de Agenderingstool tot dinsdag 19/3 12.00 uur en daarna tot vrijdag

22/3 16.00 uur via raadsgriffie@dordrecht.nl.

 

Ter informatie:

- In de raadsinformatiebrief wordt u geïnformeerd over de titel van de Kadernota in combinatie van de 1e

Bestuursrapportage: een Perspectiefnota. In de financiële verordening die u met het college heeft afgesproken

wordt nog uitgegaan van een Kadernota (raadsvoorstel) en Bestuursrapportage (raadsvoorstel); 

- Zie ook het VNG begrotingsadvies (agendapunt 42).

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

J.W. (Jan-Willem) Wringer (Beter Voor Dordt)  18 mrt. 2024 21:07

Beter Voor Dordt wil eerst de perspectiefnota technisch bespreken in de audit commissie.

1 voor1 voor

J.W. (Jan-Willem) Wringer (Beter Voor

Dordt)

TegenTegen

Geen tegen

4242 VNG Ledenbrief over Begrotingsadvies 2025-2028VNG Ledenbrief over Begrotingsadvies 2025-2028

U wordt voorgesteld kennis te nemen van het advies. De ledenbrief wordt voor de auditcommissie geagendeerd en

ter informatie betrokken op het vervolg van 41 (DD 26/3). 

4343 Beantwoorden door het college van Inwonersbrief over Stijgende gemeente belastingen inBeantwoorden door het college van Inwonersbrief over Stijgende gemeente belastingen in

komende jarenkomende jaren

U wordt voorgesteld de antwoordbrief voor kennisgeving aan te nemen.

mailto:raadsgriffie@dordrecht.nl


4444 Brief aan gemeenteraad van Gemeente Molenlanden over Voorstel eerste wijzigingBrief aan gemeenteraad van Gemeente Molenlanden over Voorstel eerste wijziging

begroting 2024 Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid - zienswijze procedurebegroting 2024 Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid - zienswijze procedure

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de zienswijze van gemeente Molenlanden. 

4545 Brief aan gemeenteraad van GR Sociaal over Besluit gemeenschappelijke adviescommissieBrief aan gemeenteraad van GR Sociaal over Besluit gemeenschappelijke adviescommissie

GR SociaalGR Sociaal

U wordt voorgesteld de brief voor kennisgeving aan te nemen.

4646 Inwonersbrief over PFAS en lijkbezorgingInwonersbrief over PFAS en lijkbezorging

U wordt voorgesteld kennis te nemen van de brief en deze in handen te stellen van het college voor beantwoording.

De Agendacommissie verzoekt om een afschrift van het antwoord.

Tenslotte/OverigTenslotte/Overig

4747 Agenda komende Dordtse DinsdagenAgenda komende Dordtse Dinsdagen 1 alternatief voorstel

Alternatief voorstelAlternatief voorstel

R. (Raymond) Hartmeijer (SP)  18 mrt. 2024 23:43

In Vergaderzaal 1 staat de consultatie over het Woonprogramma nu om 21:30 geagendeerd, terwijl

dit een direct vervolg is op de Technische sessie van 19 maart. Wij vinden het logischer om eerst

om 19.30 dit thema te vervolgen voordat we verder gaan met een ander thema beeldvormend, nl

Mobiliteit. 

Ook vanwege mogelijk grote belangstelling van het publiek is de voorkeur voor 19.30, en niet pas

laat om 21.30

1 voor1 voor

R. (Raymond) Hartmeijer (SP)

TegenTegen

Geen tegen

4848 RondvraagRondvraag

4949 SluitingSluiting


